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Opfordring til at opføre nye tennis- og padelbaner i Humlebæk 

I Humlebæk Tennis & Padelklub er vi meget kede af, at projektet med opførelse af to nye helårs-

tennisbaner og to padel-baner i Humlebæk er blevet bremset. Vi håber, at byrådet vil forholde sig positivt 

til at gennemføre projektet, der er færdigudviklet og delvist finansieret af klubben selv.  

Næsten 900 mennesker – knap 10 pct. af 

områdets beboere - er medlem i 

Humlebæk Tennis & Padelklub. Desværre 

har vi store kapacitetsudfordringer, da vi 

har tre gange så mange medlemmer pr. 

bane, som gennemsnittet for andre 

klubber i området.  

Humlebæk Tennis & Padelklub er i en 

sprudlende udvikling, hvor medlemstallet 

stiger og børn og voksne i alle aldre og 

niveauer engagerer sig i et væld af 

aktiviteter. Samtidig har klubben en 

stærk eliteafdeling med både kvinde- og 

herrehold i 1. division.  

De planlagte nye helårsbaner ved 

Humlebæk Idræts Center vil være en 

særdeles kærkommen aflastning af vores 

problemer med banekapacitet. Udendørs 

er vi 142 medlemmer pr. bane, mere end 

dobbelt så mange som i alle vores 

naboklubber. Indendørs er situationen 

endnu sværere, da vi er 536 medlemmer 

pr. bane mod f.eks. 186 i Espergærde, 144 i Hillerød og 138 i Hørsholm.  

Det skaber frustration hos vores medlemmer, at de 

har svært at finde ledige tider. Og det gør det svært 

for os at fastholde den gode udvikling, hvor flere og 

flere børn, unge, voksne og ældre har det sjovt med 

sport og fællesskab i lokalmiljøet.  

Vi håber meget I vil støtte os i det videre arbejde ved 

at gennemføre baneprojektet. 

Med venlig hilsen 

Lars Gulmann, sportschef (tlf. 61208758) Nicolai Raastrup, formand (tlf. 26105137) 

lars@oresundtennis.dk  nicolai@oresundtennis.dk 
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